
Protokół Nr 10.2011

 ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Rady Miasta Ełku 
oraz Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się w dniu 

23 września 2011 roku w godzinach 1230 – 1520.

Obrady  obu  Komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu 
i Rekreacji Tomasz Przekop.

W  posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji  Oświaty,  Kultury i  Rodziny w/g 
załączonej listy   obecności; na   12  członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 11  
oraz członkowie Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji w/g załączonej listy   obecności; na 
14  członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 13. 
W związku z tym obrady Komisji    i podejmowane decyzje są prawomocne. 
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Jerzy Czepułkowski i Paweł Czemiel.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta Ełku  - Artur Urbański,
• Z-ca Prezydenta Miasta – Kamil Buksa,
• Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju – Renata Samełko,
• Naczelnik Wydziału PiSS – Aneta Werla.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Opinia  do projektów uchwał, które będą przedmiotem obrad najbliższej sesji Rady 
Miasta.

4. Promocja i rozwój sportu szkolnego wśród dzieci i młodzieży. Istniejąca infrastruktura 
sportowa w szkołach, realizowane i zakończone inwestycje sportowe.

5. Informacja z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2011 roku.

6. Sprawy różne i wolne wnioski.
Do punktu 1- go

Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop  zapoznał 
zebranych z porządkiem obrad.
Radni obu Komisji nie wnieśli uwag i jednomyślnie, poprzez aklamację przyjęli porządek 
obrad jak wyżej.

Do punktu  2 – ego
Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop  zwrócił  się 

o zgłaszanie uwag do protokółu z  poprzedniego posiedzenia Komisji  Turystyki,  Sportu 
i Rekreacji.   

Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie,  poprzez  aklamację  przyjęli 
protokół Nr 9.2011 z dnia 26 sierpnia 2011 roku.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Konrad Siemienkiewicz zwrócił się 
o zgłaszanie uwag do protokółu z  poprzedniego posiedzenia Komisji  Oświaty,  Kultury 



i Rodziny.   
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie,  poprzez  aklamację przyjęli 

protokół Nr 9.2011 z dnia 24 sierpnia 2011 roku.

Do punktu  3- go 
Komisja  przystąpiła  do  zaopiniowania  projektów  uchwał  związanych  tematycznie 

z pracą Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
Członkowie  obu Komisji  jednomyślnie,  przez aklamację  ustalili,  że  głosowanie  nad 

opinią do projektów uchwał będzie się odbywało oddzielnie przez każdą z Komisji.
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił  projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta Ełku na 2011:
- w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji
1. „Budowa zespołu boisk sportowych przy Zespole Szkół Samorządowych w Ełku 

w ramach programu „Moje Boisko – ORLIK 2012”  dział 926, rozdział 92601 § 6050 -  
zmniejszenie  wydatków  ze  środków  własnych  w  roku  2011  o  kwotę  4 200  PLN 
w  związku  z  uzyskanymi  oszczędnościami  po  przeprowadzeniu  procedury 
przetargowej.

2.  „Budowa boiska przy Szkole Podstawowej  Nr  5  w Ełku w ramach programu „Moje 
Boisko – ORLIK 2012”  dział 926, rozdział 92695 § 6050 - wprowadzenie do budżetu 
miasta 2011 tytułu inwestycyjnego w związku z koniecznością wykonania dodatkowych 
badań  geologicznych  oraz  ekspertyzy  budowlanej  obiektu  będącego  w  okresie 
gwarancji, koszt w/w opracowania – 4 200 PLN.

Wczoraj, 22 września zakończyło się zagęszczanie gruntu na boisku przy SP nr 5. Tutaj  
będziemy się jeszcze rozliczali z wykonawcą. W związku z odsetkami karnymi wykonanie 
tego „Orlika” nie kosztowało nawet 1 mln zł. Odbiór jest planowany na pierwszą dekadę 
października.

Radny Bogusław Wisowaty zwrócił  uwagę na zmianę w budżecie dotyczącą pkt.  4 
„Nasze Dziedzictwo – Ełcka Kolej  Wąskotorowa”  dział  630,  rozdział  63095 § 6059  – 
zwiększenie wydatków ze środków własnych w roku 2011 o kwotę 15 000 PLN w związku 
z  koniecznością  sfinansowania  dodatkowych  prac  związanych  z  wykonaniem 
wzmocnienia konstrukcji dachu. 

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że został tam zaprojektowany dach 
z  dachówki  ceramicznej.  W związku  z  tym,  że  konstrukcja  dachu  jest  bardzo  „wątła” 
zwrócono  się  do  projektanta,  by  zaproponował  rozwiązanie  tego  problemu  poprzez 
wykonanie dodatkowych podpór. 

Radny  Bogusław  Wisowaty  powiedział,  że  ma  inne  informacje.  To  jest  używany 
warsztat  i  takie  rozwiązanie utrudni  korzystanie z tego pomieszczenia. Może dołączyć 
fotografie, jak ten warsztat wygląda a mogło to być wykonane właściwiej. Teraz jeszcze 
trzeba dopłacić do tego 15 tys zł. To inspektor nadzoru sam wymyślił te podpory.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  dach  jest  ciężki,  wobec  tego  należało 
rozwiązać ten problem w trakcie realizacji.

Radny  Bogusław  Wisowaty  powiedział,  że  wystarczyło  zastosować  inne  podciągi, 
proponował również drewno ze swojej strony. Są inne rozwiązania funkcjonalne.

Radny  Bogusław  Wisowaty  powiedział,  że  składa  wniosek,  aby  ten  punkt  zmian 
w budżecie miasta zdjąć i zgłosić ten wniosek na sesji.
Członkowie obu Komisji przystąpili do zaopiniowania zgłoszonego wniosku, w głosowaniu 
wzięło udział 13 członków Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji oraz 11 członków  Komisji  
Oświaty, Kultury i Rodziny.
Członkowie Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji w głosowaniu jawnym; 13 głosami „za” - 
jednomyślnie zaopiniowali wniosek pozytywnie.
Członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - 
jednomyślnie zaopiniowali wniosek pozytywnie.



Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił pkt dotyczący „Rozbudowy promenady 
pieszo-rowerowej wzdłuż nabrzeża Jeziora Ełckiego”  dział 926, rozdział 92695 § 6059 – 
zmniejszenie wydatków ze środków własnych w roku 2011 o kwotę 7 000 PLN w związku 
z  ustaleniem  kosztów  zadania  oraz  zamknięciem  okresu  finansowania  zadania 
realizowanego z udziałem środków unijnych.
Następnie zmiany w budżecie miasta Iw zakresie dochodów i wydatków realizowanych i 
nadzorowanych przez Wydział Edukacji:
Zwiększenie planu dochodów i wydatków ogółem o kwotę 116.681 zł, oraz przeniesienia 
w rozdziale 80104 – przedszkola, pomiędzy paragrafami wydatkowymi kwoty 9 545 zł.
• zwiększenie  dochodów  w  rozdziale  75801  o  kwotę  ogółem  116.681  zł  części 

oświatowej  subwencji  ogólnej,  w  tym  50.000  zł  przeznaczonej  na  dofinansowanie 
wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne nowo wybudowanych obiektów 
szkół i placówek oświatowych oraz nowych pomieszczeń do nauki, pozyskanych w 
wyniku  modernizacji  lub  adaptacji  pomieszczeń  nie  wykorzystywanych  na  cele 
dydaktyczne, 66.681 zł przeznaczonej na dofinansowanie wydatków związanych ze 
zdarzeniami losowymi.

• zwiększenie  wydatków  w  rozdziale  80101  o  kwotę  60.828  zł  w  tym:  Szkoła 
Podstawowa nr 2 o kwotę 20.828 zł,  Szkoła Podstawowa nr 5 o kwotę 30.000 zł, 
Szkoła Podstawowa nr  7 o kwotę 10.000 zł  z  przeznaczeniem na wyposażenie  i 
pomoce  dydaktyczne  zgodnie  z  przyznaną  subwencją  oświatową  i  zdarzeniami 
losowymi.

• przesunięcie kwoty 9 545 zł w rozdziale 80104 pomiędzy paragrafami wydatkowymi. 
Zmniejsza  się  wydatki  na  wynagrodzenia  w  paragrafie  4010  –  wynagrodzenia 
osobowe o kwotę ogółem 9.545 zł. Zwiększa się wydatki w paragrafie 4440 – odpis na 
ZFŚS  o  kwotę  9.545  zł.  Przesunięcie  podyktowane  jest  zmianami  w  strukturze 
zatrudnienia  co  powoduje  przeliczenie  i  dokonanie  do  30  września  prawidłowo 
naliczonego  Funduszu  Świadczeń  Socjalnych.  Przedszkola  w  rozdziale  80104 
realizują wydatki  na wynagrodzenia i  wydatki  na odpis na ZFŚS, przesunięcie jest 
możliwe tylko i wyłącznie pomiędzy tymi wydatkami. 

Zwiększenie wydatków w rozdziale 80195 o kwotę 55.853 zł na remonty bieżące. Kwota 
zwiększenia ze zwiększonej subwencji na zdarzenia losowe.

Następnie Naczelnik Wydziału PiSS Aneta Werla omówiła zmiany w budżecie miasta 
dotyczące zwiększenia kwoty dotacji  dla  Ełckiego Centrum Kultury o kwotę 20 000 zł. 
Środki przeznaczone zostaną na zakup kurtyny z elektrycznym mechanizmem napędu. W 
związku z długim okresem użytkowania obecna kurtyna wymaga wymiany. Cena nowej 
kurtyny  wynosi  55 000  zł.  Kwota  35 000  zł  ECK  pokryje  ze  środków  własnych. 
Zwiększenie dotacji sfinansowane wolnymi środkami. 

Ponadto   przeznaczenie  z  wolnych  środków  kwoty  20 000  zł  na  zadanie  gminy 
z  zakresu  pomocy  społecznej:  wsparcie  i  opiekę  nad  osobami  bezdomnymi 
przebywającymi na terenie miasta Ełku. Kwota 20.000 zł pozwoli dofinansować działania 
mające na celu zapewnienie dachu nad głową ok. 40 potrzebującym osobom.

Naczelnik  Wydziału  SiR  Renata  Samełko  omówiła  zmiany  dotyczące  środków 
finansowych  przeniesionych  na  dział  750  rozdział  75075  §  4300,  ktore  zostaną 
przeznaczone  na  zakup  parasoli  z  wadliwym  kolorem.  Niewykorzystana  kwota 
pochodząca z działu 710 rozdziału 71095 § 4300 dotyczy przygotowania prognoz analiz i  
ekspertyz,  tłumaczeń  oraz  konsultacji  społecznych  w  celu  aktualizacji  dokumentów 
strategicznych.  

Gmina  Miasto  Ełk  zleciła  wykonanie  parasoli  promocyjnych  z  logo  miasta  Ełk  w 
ramach promocji projektu dofinansowanego ze środków UE „Kompleksowa modernizacja 
obiektów sportowo – rekreacyjnych przy MOSiR w Ełku dla rozwoju turystyki”. Jeden z 



kolorów znajdujących się na logo Ełku nie odpowiada kolorystyce CMYK. W związku z tym 
firma RESPO, która w ramach reklamacji, wykonuje kolejną partię parasoli z prawidłową 
kolorystyką zaproponowała zakup parasoli z wadliwym kolorem z upustem (cena za 100 
szt.: zgodnie z umową 4 907,40 zł, z upustem 2 590,00 zł).
Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 13 członków Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji oraz 11 członków  Komisji  
Oświaty, Kultury i Rodziny.

Członkowie Komisji  Turystyki,  Sportu i  Rekreacji  w głosowaniu jawnym; 13 głosami 
„za” - jednomyślnie zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
miasta  Ełku  na  2011  rok  z  wnioskiem,  aby  w  zmianach  budżetu  miasta  w  zakresie 
wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez Zespół Inwestycji  zdjąć pkt.  4 „Nasze 
Dziedzictwo – Ełcka Kolej Wąskotorowa” dział 630, rozdział 63095 § 6059  – zwiększenie 
wydatków  ze  środków  własnych  w  roku  2011  o  kwotę  15 000  PLN  w  związku  z 
koniecznością sfinansowania dodatkowych prac związanych z wykonaniem wzmocnienia 
konstrukcji dachu i zgłosić ten wniosek na sesji Rady Miasta.

Członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” 
przy  0  głosach  „przeciw”  i  1  głosie  „wstrzymującym”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt 
uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Ełku  na  2011  rok  z  wnioskiem,  aby w 
zmianach budżetu miasta w zakresie wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez 
Zespół Inwestycji zdjąć pkt. 4 „Nasze Dziedzictwo – Ełcka Kolej Wąskotorowa” dział 630, 
rozdział  63095  §  6059   –  zwiększenie  wydatków ze  środków własnych  w  roku  2011 
o  kwotę  15 000  PLN  w  związku  z  koniecznością  sfinansowania  dodatkowych  prac 
związanych z wykonaniem wzmocnienia konstrukcji dachu i zgłosić ten wniosek na sesji 
Rady Miasta.

* * *
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Ełckiemu na realizację zadania kultury  fizyczne i sportu, 
związanego z  udziałem Martyny Mik, zawodniczki Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego 
w  Ełku,  członkini  kadry  narodowej  oraz  reprezentantki  Polski  na  Mistrzostwa  Świata 
w żeglarskiej klasie Opitimist w Nowej Zelandii w 2011r – jedyną możliwością przekazania 
dotacji  celowej  zawodniczce  jest  zawarcie  porozumienia  pomiędzy  miastem  Ełk 
a Powiatem Ełckim w tym zakresie.  
Wywiązała się dyskusja.

Radny Adam Dobkowski – kto wystąpił z propozycją, by wspomóc zawodniczkę? Czy 
inni zawodnicy również mają szansę, by otrzymać takie dofinansowanie?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – tutaj  pojawiła się wyjątkowa sytuacja. Po 
spotkaniu z trenerem, Martyna i  jej  matką mieliśmy wiadomość, że Martyna nie może 
liczyć na inne wsparcie. Nie wspiera jej Związek Żeglarski. Ze strony Powiatu otrzyma 5 
tys zł, sponsor „Nivea” – 9 tys zł, SUNGSANG ZEM - 3 tys zł.

Członkowie obu Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu 
wzięło udział 12 członków Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji oraz 11 członków  Komisji  
Oświaty, Kultury i Rodziny.

Członkowie Komisji  Turystyki,  Sportu i  Rekreacji  w głosowaniu jawnym; 12 głosami 
„za” - jednomyślnie zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej  Powiatowi  Ełckiemu  na  realizację  zadania  kultury   fizyczne  i  sportu, 
związanego z  udziałem Martyny Mik, zawodniczki Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego 
w  Ełku,  członkini  kadry  narodowej  oraz  reprezentantki  Polski  na  Mistrzostwa  Świata 
w żeglarskiej klasie Opitimist w Nowej Zelandii w 2011r .

Członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - 
jednomyślnie  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej  Powiatowi  Ełckiemu  na  realizację  zadania  kultury   fizyczne  i  sportu, 



związanego z  udziałem Martyny Mik, zawodniczki Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego 
w  Ełku,  członkini  kadry  narodowej  oraz  reprezentantki  Polski  na  Mistrzostwa  Świata 
w żeglarskiej klasie Opitimist w Nowej Zelandii w 2011r . 

Do punktu  4- go
 Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański   powiedział,  że  we  wszystkich  szkołach 

uczniowie mają tygodniowo cztery godziny WF. Oznacza to, że uczniowie mogą mieć aż 
trzy  godziny   zajęć  sportowych  obowiązkowych,  natomiast  czwarta  godzina  jest 
fakultatywna.  Uczniowski  klub  sportowy  posiada  każda  nasza  szkoła,  działa  on  na 
zasadzie godzin ponadwymiarowych. Są również klasy sportowe.
Wykaz dyscyplin sportowych w szkołach w ramach wychowania fizycznego przedstawia 
się następująco:
SP nr 2 – pływanie, lekka atletyka,
SP nr 3 – koszykówka, piłka nożna,
SP nr 4 – pływanie, piłka siatkowa,
SP nr 5 – koszykówka,
Zespół Szkół Samorządowych – tenis stołowy, piłka siatkowa i nożna,
SP nr 7 – piłka nożna i siatkowa,
SP nr 9 – gry zespołowe.
Gimnazja nr 2, 3, 4 – koszykówka, piłka siatkowa.
Mamy 23,5 klas sportowych. Decyzje o podziale godzin podejmuje dyrektor szkoły.
Korzyści wynikające z poszerzenia wymiaru godzin  wychowania fizycznego:
− poprawa  ogólnej  sprawności  fizycznej  uczniów  oraz  rozwijanie  zachowań 

prozdrowotnych,
− większe możliwości organizowania  zajęć w zakresie korekty wad postawy,
− wyrabianie  nawyku  czynnego  wypoczynku  poprzez  ruch,  rozwijanie  zainteresowań 

różnymi dyscyplinami sportowymi,
− rozbudowa i modernizacja bazy sportowej,
− możliwość wprowadzenia nauki pływania w ramach dodatkowych godzin, 
− wydłużenie czasu pobytu uczniów w szkole, większy udział uczniów w rozgrywkach i 

zawodach sportowych.
Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop – czy dyscypliny 

sportowe uprawianie w szkole podstawowej mają swoją kontynuacje w gimnazjum?
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – nie zawsze, tylko częściowo. Potrzebne są 

odpowiednie  warunki  lokalowe oraz  kadra.  Najlepszy byłby taki  ciąg  danej  dyscypliny 
sportowej  od  szkoły  podstawowej  do  „ogólniaka”.  Mamy  doradce  metodycznego  w 
zakresie  wychowania  fizycznego.  Ta  osoba  również  koordynuje  nasz  sport  miejski  w 
ramach Szkolnego Związku Sportowego. Ze swojej  strony miasta poczyniło też pewne 
bardzo ważne decyzje- dopisano do katalogu osób, które mogą korzystać z odpisu kursy 
instruktorskie i trenerskie dla nauczycieli wychowania fizycznego.

Radny Zbigniew Jędrkiewicz  –  czy jest  tutaj  również brana pod uwagę gimnastyka 
korekcyjna?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –   jeśli  nauczyciele  zgłaszają  nam  takie 
potrzeby.  Jednym z 7 rodzajów zajęć w ramach 1020 godzin jest  również gimnastyka 
korekcyjna.

Radny Karol Marchel – są teraz obowiązkowe dwie godziny w-f ogólnorozwojowe, które 
muszą się odbywać na terenie szkoły,  co do dwóch pozostałych, jak się to odbywa w 
poszczególnych szkołach, czy te zajęcia są rzeczywiście realizowane?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  w  naszych  szkołach  takie  zajęcia  są 
realizowane. Uczniowie zapisują się do poszczególnych sekcji sportowych. Chcemy by 
ten wachlarz propozycji był jak najszerszy.

Radny Karol Marchel zwrócił się z wnioskiem o zestawienie, w jakich szkołach i jakie 



zajęcia są prowadzone w ramach dodatkowych godzin zajęć wychowania fizycznego.
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – zrobimy takie rozeznanie i je przedstawimy 

Komisji.
Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  –  patrząc  na  raporty  stan 

zdrowia młodzieży się pogarsza. Jak kształtuje się sprawa zajęć pozalekcyjnych, czy ich 
przybywa?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – działalność uczniowskich klubów sportowych 
to  oferta  po  godzinach  obowiązkowych.  Można  również  korzystać  z  nauki  pływania. 
Programowo  nauka  pływania  chcemy objąć  12  i  14-latki.  Są  jeszcze  kluby  sportowe 
obiekty, z których można korzystać.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz zwrócił się o przedstawienie 
wykazu  dyscyplin  sportowych,  jakie  są  realizowane  w  szkołach  w  ramach  lekcji  
wychowania fizycznego.

Obie  Komisje  po  zapoznaniu  się  z  informacją  Prezydenta  Miasta  na  temat  promocji 
i rozwoju sportu szkolnego wśród dzieci i młodzieży. Istniejącą infrastrukturą sportową w 
szkołach, realizowanymi i zakończonymi inwestycjami sportowymi zwracają się z prośbą 
o przedłożenie następujących informacji:
− wykazu  dyscyplin  sportowych,  jakie  są  realizowane  w  szkołach  w  ramach  lekcji 

wychowania fizycznego,
− zestawienia, w jakich szkołach i jakie zajęcia są prowadzone w ramach dodatkowych 

godzin zajęć wychowania fizycznego.
* * *

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił infrastrukturę sportową.
- Hala Sportowo-Widowiskowa MOSiR zlokalizowana jest przy ul. św. M.M. Kolbego 11. 
Jest  to  wielofunkcyjny obiekt  sportowo-widowiskowy  przystosowany do  organizowania 
imprez  okolicznościowych  oraz  rozgrywania  zawodów  sportowych,  przeprowadzania 
treningów, ćwiczeń gimnastycznych, rehabilitacyjnych. Hala przystosowana jest do takich 
dyscyplinach sportowych jak: piłka ręczna, piłka nożna, koszykówka, piłka siatkowa, boks, 
tenis stołowy, tenis ziemny, akrobatyka, taniec, szermierka, judo, podnoszenie ciężarów, 
zapasy.

Realizowana  jest  tam  również  nowa  inwestycja,  która  uda  się  nam  zakończył  w 
pierwszej  połowie  października.  W roku  przyszłym planujemy utworzenia  tam również 
placu zabaw. Pozostanie jeszcze trochę terenu pod usługi edukacyjne.
- Przy ul. Popiełuszki – plac zabaw i boisko trawiaste.
- SP nr 7 – od 2 lata funkcjonuje boisko „Orlik”. Został wykonany kapitalny remont sali  
gimnastycznej.
− SP nr 2 – w tym roku przystępujemy do wykonania placu zabaw dla dzieci. Będziemy 
również  składać  wniosek  o  dofinansowanie  budowy  nowej  hali  sportowej.  W  grudniu 
zostanie ogłoszony przetarg. Za te zaplanowane w budżecie miasta 200 tys zł chcemy 
wykonać  instalacje  odwodnieniową,  deszczówkę.  Projekt  jest  wykonany.  Obecne  sale 
gimnastyczne,  które  tam  funkcjonują  nie  zabezpieczają  potrzeb.  Docelowo  ma  tam 
powstać hala sportowa oraz boisko wielofunkcyjne z nawierzchnią tartanową. Będzie to 
inwestycja wieloletnia 2012-2013. W parterze budynku umieścimy wydawalnie posiłków. 
Natomiast obecne sale gimnastyczną w SP nr 2 i Gimnazjum nr 1 zostaną przeznaczone 
pod gimnastykę korekcyjną.
− SP  nr  4  –  odnowiono  salę  gimnastyczną.  Chcielibyśmy  ten  obiekt  wpisać  jako 
lokalizację  kolejnego  „Orlika”.  Wniosek  o  wykonanie  placu  zabaw  na  rok  przyszły. 
Pozostałaby jeszcze szkoła przy ul. Grodzieńskiej.
− Zespół Szkół Samorządowych – buduje się „Orlik”, chcemy pozostawić trzy tory do 
biegania i jeden do jazdy na rolkach. Wykonany został remont sali gimnastycznej.
− SP  nr  i  Gimnazjum  nr  4  obsługuje  tylko  jedna  sala  gimnastyczna.  Spółdzielnia 



Mieszkaniowa „Świta” wycofała się z remontu boiska. Pozostaje przyszkolny plac zabaw.
− SP nr 9 i Gimnazjum nr 3 – wykonano obiekt w ramach „Boisko blisko” o sztucznej 
nawierzchni trawiastej. W tym roku powstaje plac zabaw. Trzeba pomyśleć w przyszłości  
nad boiskiem poliuretanowym.

Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop – czy są jakieś 
nakazy  SANEPID  czy  też  uwagi  dotyczące  przepisów  p.poż.  względem  obiektów 
sportowych?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  takie  uwagi  bardziej  dotyczą  obiektów 
kuchennych. Jeśli chodzi o obiekty sportowe, uczulamy na sprawność zamontowanych 
urządzeń.

Radny Krzysztof Wiloch – czy jest już kompletny Zintegrowany System Oznakowania 
Turystycznego?  Ważne  byłoby  by  ten  system  był  widoczny,  należy  zachęcać 
przedsiębiorców do współfinansowania tego przedsięwzięcia.

Naczelnik Wydziału PiSS Aneta Werla – mamy już taki  projekt, gdzie umieszczone 
zostaną kierunkowskazy, poszukujemy w tej chwili wykonawcy.

Radny Krzysztof Wiloch – należy zrobić wszystko, by było to gotowe na przyszły sezon 
wakacyjny.

Do punktu  5- go  
Radny Krzysztof  Wiloch powiedział,  że w związku ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu miasta Ełku za I półrocze 2011r. wnioskuje, aby na posiedzenie Komisji Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku przygotować informację o planowanej sprzedaży mienia 
komunalnego. Przychody z tytułu tej sprzedaży w budżecie miasta są wykonane w 30%. 
Jeśli to wykonanie jest zagrożone to przedstawienie kształtowanie się relacji dochody – 
wydatki budżetowe.
 
Do punktu  6- go 

Ustalono,  że  posiedzenia  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  będą  się  odbywały 
w czwartki o godz. 12.30.

* * *
Radny Zbigniew Jędrkiewicz – co się dzieje z edukacją żywieniową w szkołach?

Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski – jeśli chodzi o apel Komisji, jego 
treść została  przekazana dyrektorom szkół.  Podejmiemy ten temat z  dyrektorami  przy 
najbliższej sposobności. Liczymy, że będą tego efekty. Jest to na ten moment w trakcie 
realizacji.

Radny  Zbigniew Jędrkiewicz  –  nauczyciele  powinni  mieć  wiedzę  w  tym  zakresie 
popartą szkoleniem. 

Radny  Karol  Marchel  –  spora  ilość  placówek  miejskich  rozpoczęła  starania  o 
uzyskanie  certyfikatu  w  ramach  szkoły  promującej  zdrowie.  Kładziony  jest  tutaj  duży 
nacisk na zdrowie żywienie.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur  Urbański  – będzie przeprowadzone takie  szkolenie, 
konferencja.  Nauczyciele  otrzymają  komplety  niezbędnych  materiałów  wraz  ze 
scenariuszami lekcji.

Przewodniczący Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz Przekop zwrócił  się 
o wyjaśnienie, dlaczego uczniowie, którzy nie ćwiczą na stadionie MOSiR (lekcje w-f) nie 
mogą przebywać na trybunach?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – dla nich są ławki przy wejściu do szatni. 
Teren trybun powinien być pod kontrolą. Chcemy ograniczyć wchodzenie tam niećwiczącej 
młodzieży z powodu dewastacji, którą często sami powodują.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz – oczekuje na odpowiedź na 
pytanie dotycząca ceny zakupu sprzętu balonowego.

Odpowiedź została przekazana wszystkim członkom  Komisji na tym posiedzeniu.



Radna Ewa Awramik poruszyła sprawę podwyżek za handel na targowicy. Osoby tam 
sprzedające  skarżą  się,  że  podwyżki  są  bardzo  wysokie.  Dotyczy  to  również  osób 
handlujących w centrum miasta. Kolejna sprawa dotyczy ul  Nadrzecznej – mieszkańcy 
proszą o pilny remont tej ulicy.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – musi to zostać sprawdzone. Dotarły do nas 
informacje od dzierżawców, że opłaty poszły bardzo wysoko w górę.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
                     Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak            
                     Tomasz Przekop
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